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1. VOORWOORD 
 
 
Beste CDA leden. 

 
 

 
Voor U ligt het jaarverslag 2010 van het CDA Halderberge. Als we terugkijken 
naar 2010 is dit het jaar dat het CDA bij verkiezingen flink verliest. Het 

vertrouwen van de kiezer in het CDA is zoek. In 2011 moeten het CDA eraan 
gaan werken om dit vertrouwen met aansprekende thema’s en met de juiste 

mensen weer terug te winnen. 
 
Ook in de plaatselijke situatie zullen we de komende jaren flink moeten 

investeren. Er zijn diverse langlopende projecten in Halderberge, bv. de 
centrumplannen, waarover duidelijkheid moet komen en die gerealiseerd moeten 

gaan worden. De schop moet zo snel mogelijk de grond in!  
Willen we als CDA Halderberge in de toekomst op het huidige niveau blijven 

zullen we moeten investeren in ledenwerving. Dit is lastig maar wel een enorm 
belangrijke taak, want we zien ons ledental al enkele jaren teruglopen.  
 

Het bestuur is eind 2010 weer op volle sterkte. Het bestuur bestaat uit 5 
personen. Dit is 2 minder dan voorheen, maar met de juiste aanpak en met de 

hulp van (ad hoc) werkgroepen volstaat 5 personen. 
  
In 2010 zijn door het CDA Halderberge veel inspanningen geleverd en ik wil 

iedereen die daaraan een bijdrage heeft geleverd, namens het CDA Halderberge, 
hartelijk bedanken. 

 
 
 

Johan Paantjens, voorzitter 
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2. LEDENAANTAL 

   
 

Per 31 december 2010 bedroeg het aantal leden van onze afdeling 103. Als 
gevolg van overlijden hebben wij helaas in 2010 van 4 leden afscheid moeten 

nemen, terwijl 3 mensen hun lidmaatschap hebben opgezegd. 
Daarnaast hebben we slechts 1 nieuw lid mogen verwelkomen in onze afdeling.  

Als gevolg van verhuizing naar een andere gemeente zijn we 1 lid kwijtgeraakt. 
 

De belangrijkste reden van de sterke terugloop van het aantal leden van per 
saldo 20 mensen in dit verslagjaar is het opschonen van de ledenlijst. We 
hebben de leden, die al een paar jaar hun contributie niet hadden betaald 

schriftelijk of mondeling benaderd, hetgeen uiteindelijk heeft geresulteerd in het 
uitschrijven van een behoorlijk aantal als lid. 
 

 

3. SAMENSTELLING EN WERKZAAMHEDEN BESTUUR                                                                         
 

Op 1 januari 2010 bestond het bestuur uit 4 leden en was als volgt 
samengesteld: 

 

Voorzitter:     Johan Paantjens 

Secretaris:      Gied van Lier 

Bestuursleden:  Kees Groen 

    Roeland van Woerkom 

 

Roeland van Woerkom is teruggetreden uit het bestuur, omdat hij op 3 maart is 
verkozen tot gemeenteraadslid. Kees Groen heeft zijn bestuursfunctie beëindigd, 

omdat hij zich niet kon verenigen met het besluit in Den Haag om te gaan 
regeren met gedoogsteun van de PVV. In de Algemene Ledenvergadering in april 

zijn Kees Rommens, Astrid Kleuskens en Ivo Pertijs gekozen in het bestuur. 

De taken van het bestuur in 2010 stonden  in de eerste maanden van het jaar 
vooral in het teken van de campagne voor de verkiezingen gemeenteraad op 3 
maart. Een aantal taken van het bestuur zijn samengevoegd en vervolgens onder 

de bestuursleden verdeeld. De hoofdtaken bestaan nu uit vrijwilligersbeleid, 
Ledenzorg, Campagnevoeren en Communicatie. 

Er hebben 8 bestuursvergaderingen en 1 reguliere gecombineerde vergadering 
bestuur/fractie plaatsgevonden in 2010.  

Kees Groen bekleedde tevens de functie van voorzitter van regio Markiezaat en 
heeft om dezelfde reden als hierboven beschreven bij het beëindigen van zijn 

bestuursfunctie ook hier zijn afscheid aangekondigd. De opvolging komt in 2011 
aan de orde. 
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4. SAMENSTELLING FRACTIE 

De samenstelling van onze politieke vertegenwoordiging in de gemeenteraad 
bestaat na de gemeenteraadsverkiezing van 3 maart 2010 uit vier personen. 
Bovendien maakt het CDA weer deel uit van het college.  

Onze vertegenwoordiging in het college en de gemeenteraad is na de 
verkiezingen dan ook als volgt: 

Jan Paantjens: Wethouder  

Frank Rockx: Fractievoorzitter 

Ad van Tetering: Raadslid 

Roeland van Woerkom: Raadslid 

Corina Tak-Broere: Raadslid                  

Astrid Kleuskens:           Fractieassistent 

 

Er zijn 6 steunfractievergaderingen gehouden in 2010. De fractie heeft de grote 
opkomst van de voorgaande jaren bij deze vergaderingen goed vast kunnen 
houden. 

 

5. JAARVERGADERING EN LEDENVERGADERINGEN 

Op 13 april 2010 vond de jaarvergadering plaats in Het Kompas te Hoeven. In 
deze vergadering vonden o.a. behandeling van jaarverslag, financieel verslag en 

bestuursverkiezingen plaats. Naast de verkiezing van de onder punt 3 genoemde 
nieuwe bestuursleden werd Gied van Lier herkozen tot het bestuur. In deze 
vergadering werd tevens onze stem inzake de volgorde lijst Tweede 

Kamerverkiezingen vastgesteld.  

Na de pauze werd teruggeblikt op de voorbije gemeenteraadsverkiezingen van 3 
maart en werd uitgebreid verslag gedaan van de vorming van het college, die op 
dat moment nog niet was afgerond. 

In de Algemene Ledenvergadering van 3 november 2010 in ’t Veerhuis te Oud 

Gastel werd kort teruggeblikt op verkiezingsnederlaag van het CDA in juni 2010 
en de daaropvolgende kabinetsformatie, welke resulteerde in een coalitie van 
VVD-CDA met gedoogsteun van de PVV. Tevens was Provinciale Statenlid Conny 

Kerkhof uitgenodigd en aanwezig in verband met de naderende verkiezingen 
Provinciale Staten medio maart 2011. Met haar werd uitgebreid stil gestaan en 

gediscussieerd over de Intergemeentelijke samenwerking tussen West Brabant 
en Tholen, de consequentie van de te late subsidieaanvraag IDOP Stampersgat 
bij de provincie door de gemeente Halderberge en het plan te komen tot 

plaatsing van 10 windmolens in Hoeven. 

Na de pauze vond vaststelling plaats door de vergadering van onze stem inzake 
de volgorde kandidatenlijst van de komende Provinciale Statenverkiezingen. 
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